
Ajuntament de Castelló

Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 30

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 25. setembre. 2018

Hora inici/fi: 20:00 / 20:39

Lloc: Av. Germans Bou, 27 baix

Membres assistents:

ALICIA BRANCAL MAS
IGNACIA LORITE MARTÍNEZ
VICENT GRAU REIG
JESÚS BROCH SELFA
VICENTE BLÁZQUEZ GONZÁLEZ
VICTORIA GARCÍA LÓPEZ
JOSÉ D. PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX

Membres absents: 

MARÍA CARMEN RIBERA SORIANO
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
FERNANDO SOS GARCÍA
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
NURIA SOLSONA SORRIBES

Presidenta (Compromís)
Veïna (Alcaldia)
Veí (Alcaldia)
Veí (Compromís) 
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Dr. Marañón i Adjacents
A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez

Vicepresidenta – Regidora (PSPV)(*)
Regidora (P.Popular)
Veí (Ciutadans) 
A VV Rafalafena dels Tarongers (*)
AMPA CP Lluis Revest (*)

(*) Excusa la seua absència.

Secretari:

JORGE AHÍS GAVALDÁ

Per la senyora Presidenta s'obri la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde
del dia: 

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior, 24. julio. 2018.

S'aprova l'acta de la sessió anterior per unanimitat dels membres assistents.



2n.- Informe de la Presidenta.

Es passa al següent punt al no haver-hi assumptes que tractar.

3r.- Precs i preguntes

Intervé Ignacia Lorite Martínez. La senyora Lorite comenta que els contenidors
de fem orgànic començaran a funcionar en la zona del Blasco Ibáñez, però té dubtes d'on
es poden comprar les bosses d'orgànica. La senyora presidenta comenta que creu que en
els supermercats. També comenta la senyora presidenta que començarà una altra prova
pilot  d'orgànica  que  inclourà  tant  a  comerços  com  a  bars,  en  la  zona  del  Grau,
principalment, i també es va a implantar un pla de gestió integral de residus en l'Hospital
General. Per a la pròxima reunió la senyora presidenta aportarà més informació sobretot el
tema relacionat amb residus orgànics.

Intervé Victòria García López. La senyora García parla dels contenidors normals
de fem que estan plens de plàstics i caixes senceres de cartó, impedint la seua utilització
correcta per al fem. La senyora García, es pregunta quan es va a sancionar els ciutadans
que tiren el plàstic i els cartons en els dits contenidors.

Intervé José D. Parra Cuartero. El senyor Parra parla dels contenidors d'oli. Es
pregunta si hi ha algun tipus de control sobre ells. 

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint  hores i
trenta-nou minuts, estenent-se d'ella la present acta firmada per la Presidenta i el Secretari.

(Document firmat electrònicament al marge.)
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